

28 augusti, 2025

---

## Protokoll styrelsemöte i Oskarshamns Hästsportklubb

Datum: 28 augusti 2025

Deltagare: Susanne Jonsson, Kristian Syrén, Linda Gabrielsson, Amanda Walder, Lars Norén, Gith Walder, Marcus Andersson & Felicia Edlund.

Cathrine Hilmeresson (stallsektionen) Tindra Norén (TS & US)

Frånvarande:

Justerare för mötesprotokollet: Linda Gabrielsson

### 1. Föregående protokoll

### 2. Föreningens ekonomi & administration

Stallsektionen har fått uppdragsbeskrivningen och vi gick igenom den på mötet. Hyreskontrakten är reviderade och kommer att delas ut till hyresgästerna inom kort.

Många fakturor kommer fortfarande fel, kassören gör ett stort jobb för att rätta till detta.

Vi kommer att ansöka om medel från Föreningsstöd. Styrelsen har några förslag kring vad vi kan söka för.

### 3. Förbundsinformation & utbildningar

Förslag på kommande utbildningar: HLR och en digital föreläsning kring prestation och stress. Susanne tar kontakt med Sisu.

### 4. Sektionsrapportering

Tävlingssektionen: Öppen bana både innan vår dressyr- och hopptävling. En P&R och en P&J är inplanerade. En dressyrgästtränare är på gång, v.41.

Stallsektionen: Dilemma: Hur gör vi när hyresgäst inte fullföljer sina ansvarsuppgifter, vid uppsägning? Önskvärt med en uppdaterad anläggningsskiss.

Ungdomssektionen: -

## **5. Rapporter & skrivelser -**

### **6. Återkoppling från föreningsfunktionerna**

- Stallvärden Cathrine Hilmersson: (se ovan)
- Träningsvärden Felicia Edlund: -Arbetet med en bokningsbar kalender på hemsidan fortsätter.
- Anläggningsvärdar Lars Norén & Kristian Syrén: -Nya vattenspridare är nu installerade i paddocken. En grind är gjord för hindermaterialet. Det behövs djupharvas i ridhuset. Paddocken behöver vattnas kontinuerligt.
- Hemsida & sociala medier Marcus Andersson & Felicia Edlund; Marcus och Felicia ska gå igenom och se vad som ska göras med hemsidan.
- Sponsor och utveckling Kristian Syrén: Det behövs mer tydlighet i vilka sponsorpaket som finns och en bra presentation behövs.

### **7. Pågående projekt**

- \*Ytterdörren i stallet behöver renoveras eller bytas ut.

### **8. Övriga punkter**

- \*Hinderförvaring: Ett lastbilsskåp är på gång som ska stå där hindermaterialet står i dag, vid paddocken.
- \*Angående våra profilprodukter så behöver vi strukturera upp det, exempelvis webshop på vår hemsida mm. Lasse undersöker.

### **9. Nästa möte: Kl.18:00, 25/9, 23/10, 20/11 & 18/12, kl. 19:00.**

(underskrivet protokoll finns på klubben)